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Fra: Marie-Louise Eskerod Ifversen  
Sendt: 9. november 2022 16:05 
Til: Line Rydahl Sørensen <LIR@NORDDJURS.DK> 
Emne: SV: Høringssvar - Processen omkring afrapportering for udviklingsprocessen på Socialområdet 
 

Kære Line,  
 
Tak for din henvendelse, som selvfølgelig vil blive vedlagt til KB sagen.  
 
Der vil i den videre proces ske en grundig inddragelse og dialog i både områdeudvalget og i de lokale 
LMU’er og det gælder også i enheder, hvor der er personalemøder med MED status.  
 
Anbefalingernes betydning for administrationen vil derfor også være et helt naturligt omdrejningspunkt på 
det personalemøde med MED status, som der er indkaldt til den 16. november. Dette møde er der netop 
indkaldt til for sikre inddragelse og dialog om udviklingsprocessens fund og anbefalinger.  
 

Med venlig hilsen 
Marie-Louise Eskerod Ifversen 
Konstitueret Socialchef 
Socialområdet 
Norddjurs Kommune 

Email: mlei@norddjurs.dk 

Telefon: +4589591043 
Mobil: +4521568319 
 

   
Fra: Line Rydahl Sørensen <LIR@NORDDJURS.DK>  
Sendt: 9. november 2022 15:14 
Til: Marie-Louise Eskerod Ifversen <MLEI@NORDDJURS.DK> 
Emne: Høringssvar - Processen omkring afrapportering for udviklingsprocessen på Socialområdet 
 
Hej Marie-Louise 
 
I min egenskab af TR for HK’erne på Socialområdet tillader jeg mig at sende dig denne mail.  
Jeg har nu haft tid til at tænke lidt efter vores møder tidligere på dagen, og jeg er nødt til at dele min 
bekymring i forhold til, hvad oplægget fra Komponent får af betydning for administrationen.  
I lyset af de organisatoriske forandringer, som Komponent anbefaler, og som uundgåeligt vil påvirke 
administrationen, undrer det mig, at vi ikke er blevet hørt/ dybere involveret i processen.  
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Vi har kun besvaret et spørgeskema tilbage i august måned. Oplevelsen var, at spørgsmålene primært 
henvendte sig til udfører-områderne og myndighed. 
 
I afrapporteringen bliver vi (indirekte) nævnt i en enkelt linje vedrørende behovet for administrativ 
understøttelse til områdeledelsen. Det er dog meget uklart, hvordan det skal gøres i praksis.  
Tænker man, at der skal ansættes ekstra administrative medarbejdere for at løse de nye opgaver?  
Eller skal opgaverne løses med de nuværende ressourcer i administrationen? – min oplevelse er, at de 
administrative medarbejdere ikke har den ekstra kapacitet, det kræver.   
 
Jeg vil meget gerne – hvis muligt – have tilføjet denne bekymring til høringssvaret.  
 
Jeg ser frem til, at vi bliver involveret i drøftelserne af den videre implementering.   

 
 
Med venlig hilsen 

 
Line Rydahl Sørensen 
Tillidsrepræsentant for HK 
HK’erne på Socialområdet  
Norddjurs Kommune 
 

Email: LIR@NORDDJURS.DK  

Telefon: +4589593043 
Mobil: +4523429277 
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